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Dziś o 15.30 w Trigorii rozpoczęło się zebranie zarządu Romy. W porządku

dnia przewidziano m.in. zatwierdzenie kwartalnych raportów finansowych

oraz uruchomienie ścieżki prowadzącej do przekazania pierwszej transzy

(50 mln eur) zaplanowanej podwyżki kapitału. Poruszone miały zostać

także kwestie personalne.

Głównym celem spotkania była aktualizacja planu inwestycyjnego klubu oraz

sprawy związane z zarządzaniem nim. Dyskutowane były kwestie techniczne

związane z procedura budowy stadionu oraz sprawy związane z negocjacjami

nowego porozumienia z Coni w zakresie dalszego użytkowania Stadio Olimpico.

Członkowie zarządu Romy gromadzili się w Trigorii już od godziny 14. Spotkanie

zaczęło się zgodnie z planem o godzinie 15.30. W skład zarządu wchodzą:

Grupa amerykańska:

Thomas Di Benedetto (prezes)

Mauro Baldissoni (członek komitetu wykonawczego)

James Tacopina (wiceprezes)

Mark Pannes (członek komitetu wykonawczego)

Brian Klein (członek komitetu wykonawczego)

Claudio Fenucci (członek zarządu ze szczególnymi uprawnieniami)

Andrea Gabrielle (członek komitetu wykonawczego)

Grupa Unicredit:

Roberto Cappelli (adwokat)

Benedetta Navarra adwokat)

Pippo Marra (właściciel Adnkronos)

Bernando Mingrone (członek Asset Management)

Paolo Fiorentino (Dyrektor Operacyjny)

Po niemal dwugodzinnych obradach z obecnymi w Trigorii dziennikarzami spotkał

się Roberto Cappelli.

Jak poszło?

RC: Porządek dnia był znany. Zatwierdziliśmy raport kwartalny. Uruchomiliśmy

procedury zwiększenia kapitału. Wszystko zgodnie z planem. Cyfry? Będzie oficjalny

komunikat. Wszystkie kwoty zostaną podane w oficjalnych komunikatach.

Jaki to był sezon?

RC: Baldini podsumował cały rok. Wiedzieliśmy, że to będzie rok przejściowy.

Szukaliśmy nowej gry z mentalnością, którą należało zmienić. Nie chcę używać

słowa „projekt”, ponieważ stał się niemal żartem. Żałujemy odejścia trenera, ale

jesteśmy przekonani, że zrobiliśmy krok do przodu. Budowa się rozpoczęła. W

przyszłym roku zaczniemy od miejsca, w którym przerwaliśmy pracę. Zaufanie do
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Baldiniego zostało w pełni potwierdzone. Jest wspaniałym managerem.

Rola Baldiniego?

RC: Nikt na zebraniu zarządu nie wyraził zastrzeżeń.

Rekapitalizacja?

RC: Uruchomiliśmy procedurę.

Nowy stadion?

RC: Dziś podano tylko informacje. 7 maja upłynęła data zgłaszania nowych

lokalizacji. Padło podano 100 propozycji. Teraz coś wybierzemy.

Nowości w kwestii nowego trenera?

RC: To nie jest zadanie zarządu.

Według De Rossiego potrzebne są inwestycje. Jakie są propozycje

zarządu?

RC: My czekamy na sygnał od sztabu kierowniczego i potem będziemy odpowiednio

reagować. Zgadzamy się, że trzeba działać szybko. Kierownictwo wie, o co może

prosić. Otrzymają całe niezbędne wsparcie.

Wybór trenera?

RC: To będzie priorytet. Nie wiem, czy będzie to dziesięć dni, ale na pewno kwestia

zostanie rozwiązana szybko.

Wspólnicy dalej chcą inwestować?

RC: Bez wątpienia. Potwierdzili to dzisiaj.

Baldini wyjeżdża do USA?

RC: Tak. Wyjeżdża jutro.

Unicredit chce uwolnić się Romy. Na jakim etapie jesteśmy?

RC: To nie był projekt krótkoterminowy. Przede wszystkim zależało nam na

zwiększeniu wartości Romy. A jeśli potem pojawi się interesujący inwestor, to

zobaczymy. Wycofanie się z Romy nie jest w najbliższym planie.
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